
PROTOKÓŁ NR XXX/12 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 27 listopada 2012 r. 
 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram XXX sesję rady gminy Kostomłoty.  
Witam na dzisiejszej sesji wiceprzewodniczącego rady powiatu Kazimierza Bubę,  
zaproszonych gości, sołtysów i radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych. 
Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
 
Proponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie programu sesji.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami.  
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy.  
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.  
7. Informacje i komunikaty.  
8. Wnioski i zapytania.  
9. „15 minut dla wyborców”.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (tj. Dz. U. z 
2010 r. Nr 234, poz. 1536 z późn. zm.) na rok 2013”.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Ramułtowice o pow. 
0,2556 ha oznaczona numerem działki 169/3.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 15 lat w 
trybie bezprzetargowym, gruntu działki ozn. ewid. Nr 485/5 położonej w obrębie wsi 
Kostomłoty o pow. 0,0655 ha.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Kostomłotach.  
15. Sprawy bieżące.  
16. Zakończenie obrad XXX sesji Rady Gminy.  
 

 Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby wnieść zmianę do     
 porządku obrad?  
 

Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Chciałbym wnieść projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Mieczków na lata  2012 – 2019. Projekt był przygotowywany 
w trakcie, kiedy dostarczyliśmy państwu materiały. To jest potrzebne do składania 
wniosków, jak państwo doskonale wiecie. Proszę także o umożliwienie na dzisiejszej sesji 
zabrania głosu przedstawicielom firmy, która chciałaby zlokalizować siłownie wiatrowe na 
terenie naszej gminy o mocy 99 kw. Proszę o uzupełnienie porządku o te dwa punkty. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – W pkt 15 będzie dodatkowa uchwała w 
sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieczków na lata  2012 – 2019, a po 
zakończeniu sesji będą mieli możliwość wystąpienia przedstawiciele firmy. Kto jest za  

  wprowadzeniem tego projektu uchwały do porządku obrad proszę o podniesienie ręki. 
  kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
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  Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przegłosujemy cały porządek obrad. Kto jest   
  za przyjęciem programu sesji z uwzględnieniem nowego projektu  uchwał, proszę o   
  podniesienie ręki. 
  kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie programu sesji.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami.  
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy.  
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.  
7. Informacje i komunikaty.  
8. Wnioski i zapytania.  
9. „15 minut dla wyborców”.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (tj. Dz. U. z 
2010 r. Nr 234, poz. 1536 z późn. zm.) na rok 2013”.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Ramułtowice o pow. 
0,2556 ha oznaczona numerem działki 169/3.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 15 lat w 
trybie bezprzetargowym, gruntu działki ozn. ewid. Nr 485/5 położonej w obrębie wsi 
Kostomłoty o pow. 0,0655 ha.  
14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Kostomłotach.  
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieczków na 
lata  2012 – 2019. 
15. Sprawy bieżące.  
16. Zakończenie obrad XXX sesji Rady Gminy.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma uwagi do protokołu z sesji? Nie 
widzę. Przyjmujemy, że protokół został przyjęty. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę wójta o przedstawienie informacji o 
działalności w okresie między sesjami. Proszę Panie Wójcie.  
  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres od dnia 
23.10.2012 r. do dnia 19.11.2012 r. 
 

1. Inicjatywy uchwałodawcze w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 
- wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na 
czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Ramułtowice o pow. 0,2556 ha oznaczona 
numerem działki 169/3 
- wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 15 lat w trybie bezprzetargowym, 
gruntu działki ozn. ewid. Nr 485/5 położonej w obrębie wsi Kostomłoty o pow. 0,0655 
ha 
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- przyjęcia „Programu współpracy Gminy Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (tj. Dz. U. z 2010 r. Nr 234, poz. 
1536 z późn. zm.)  na rok 2013” 
- nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kostomłotach. 
2. Przyjęcie kontroli zadania z udziałem środków unijnych „Odnowienie pokryć 

dachowych na obiektach użyteczności publicznej”. 
3. Udział w rozprawie, przesłuchaniach stron i ogłoszeniu wyroku – Zasiedzenie 

Kółko Rolnicze Osiek. Sąd nie podzielił pozwu i uznał, że nie ma zasiedzenia na 
tym majątku przez Kółko Rolnicze. Tym samym uznał zapis w księgach 
wieczystych, że właścicielem jest gmina Kostomłoty.  

4. Uzgodnienia w DSDiK dotyczące budowy zatoczki przystanku w Sobkowicach. 
Otrzymaliśmy przyrzeczenie, że zostanie ujęta w planach inwestycji na rok 2013. 
Decyzja w tej sprawie jeszcze nie zapadła. 

5. Negocjacje w Tauronie dotyczące negocjacji stawki usługi oświetleniowej, po 
zakończeniu projektu, który realizowaliśmy 5 lat temu, który już niedługo się 
kończy i dotyczy wymiany lamp oświetleniowych na terenie gminy. W związku z 
wypadkiem, który miał miejsce na Dolnym Śląsku (słup, na którym była lampa 
uliczna, do którego był podłączony prąd, ale nie był to prąd przesyłowy, poraził 
śmiertelnie jedną osobę) kontrola był również w naszej gminie. Jest kilkanaście 
takich słupów, które nie służą do przesyłów i podlegają konserwacji w ramach 
usługi oświetleniowej. Wydawać by się mogło, że mamy nowe lampy, ale też 
Energia Pro planuje zająć się zdezelowanymi słupami, które dźwigają tylko lampy 
oświetleniowe, ponieważ te inne słupy, które służą do przesyłu, nie podlegają 
usłudze oświetleniowej i w kalkulację remontu wchodzi przesył. Te pozostałe 
muszą być konserwowane w ramach usługi oświetleniowej. W tej chwili nie podaję 
żadnych rezultatów tych negocjacji. Stawka jest od wielu lat nie zmieniana w 
naszej gminie i właściwie tak niskie stawki dalej funkcjonują. Domagają się od 
nich zmiany, podniesienia. Natomiast  z naszej strony zgody do tej pory nie było. 
Negocjacje trwają.  

6. Udział w finale konkursu Mam Talent. Dziękuję organizatorom i uczestnikom.  
7. Uzgodnienia w ANR dotyczące zakupu działki w Lisowicach na terenie, który objęty 

jest planem zagospodarowania przestrzennego, i tereny te przeznaczone są pod 
usługi kulturalno-sportowe.  

8. Uzgodnienia w Piersnie dotyczące remontu płyty boiska. Kłopot jest ze 
zwierzętami i tu uzgodnień jeszcze nie było, ponieważ spustoszenia, które są na 
płycie boiska w chwili obecnej sięgają 50% jego powierzchni. Zrobienie nowej 
płyty stoi pod warunkiem zabezpieczenia przed zwierzętami.  

9. Badanie satysfakcji klienta wewnętrznego i zewnętrznego – podsumowanie. 
10. Określenie współpracy z Urzędem Skarbowym w związku z objęciem stanowiska 

przez nowego Naczelnika. Wiążę duże nadzieje na poprawę współpracy z US w 
Środzie Śląskiej. 

11. Odbiór częściowy zadania  - Budowa świetlicy w Siemidrożycach. Czekamy do 
wiosny na rozpoczęcie drugiego etapu. Obiekt jest w stanie surowym, przykryty 
dachem. Dalsze prace będą wykonywane w drugim etapie.  

12. Udział w konferencji „Odnowa Wsi – osiągnięcia i błędy”. 
13. Udział w spotkaniu u Starosty Powiatu Średzkiego dot. współpracy w dziedzinie 

dostępu do informacji przestrzennej. Ustawa nakazuje pewne obowiązki dla 
gminy. Trwają ustalenia, w jakim zakresie powiat mógłby te prace kontynuować i 
wspomóc gminy w tym obszarze.  

14. Udział w zakończeniu projektu „Przezwyciężyć niemoc”. Kilkanaście osób z terenu 
gminy brało udział w tym projekcie, którego wartość przekraczała 100 tys. zł. 
Chciałem podziękować przede wszystkim osobom zaangażowanym w ten projekt z 
GOPS w Kostomłotach oraz beneficjentom, którzy bardzo dzielnie, niektórzy nie 
opuścili ani jednej godziny zajęć z 200 godzin, które były do wykorzystania dla 
każdej osoby uczestniczącej w projekcie. Miałem okazję obserwować wymierne 
efekty tych działań i życzyć GOPS, żeby włączał się w następne możliwości 
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pozyskania funduszy na projekty, które mają na celu przezwyciężyć niemoc i 
podjąć działania w kierunku swojej własnej przyszłości i poprawy warunków życia.   

15. Organizacja salonu  w ramach projektu TWTF dot. profilaktyki zdrowotnej. W dniu 
jutrzejszym jest konferencja w Krzyżowej, na którą wybieram się wraz z dwoma 
osobami z gminy, które są zainteresowane świadczeniem i organizowaniem zajęć 
w kierunku pomocy osobom, które chciałyby w tych zajęciach uczestniczyć, 
przede wszystkim osobom w starszym wieku.  

16. Notarialne przekazanie w formie darowizny cmentarza w Paździornie dla Parafii 
Piotrowice. 

17. Udział w rozprawie dot. odszkodowania za nie wykonanie prawidłowych operatów 
do naliczenia renty planistycznej. Przewiduję zakończenie w roku 2013 tej sprawy. 
O działaniach i rozstrzygnięciach będę na bieżąco informował. 

18. Udział w zebraniu wiejskim w Budziszowie. Dotyczyło ono przede wszystkim 
wydzielenia z naszego terenu działki, nieruchomości na której znajduje się 
„basen”, bo kiedyś tam rzeczywiście woda była i mieszkańcy korzystali. 
Wydzielenia z tej działki innej działki. Był nabywca, który chciał ją kupić. Decyzją 
zebrania wiejskiego mieszkańcy przeznaczyli do sprzedania działkę w całości. Czy 
uda się sprzedać w całości tą działkę, na dzień dzisiejszy nie wiem. Trwają 
rozmowy i możliwości ewentualnego podziału, czy tez wystawienia w dwóch 
przetargach, tak żeby całą nieruchomość sprzedać.  

19. Ustalenia dotyczące stref ochrony wód przy studniach, które znajdują się przy 
SUW. Wszystkie studnie, z wyjątkiem Kostomłotów mają małe strefy ochrony, 
ponieważ woda czerpana jest z trzeciorzędu. Jest troszeczkę inny problem w 
Kostomłotach, bo musi być ustanowiona strefa pośrednia. To jest dość duży 
obszar, w promieniu może nawet mierzonych setkach metrów, ponieważ wody 
napływają z kierunków południowych. Jak już będzie ta strefa ustanowiona to 
poinformuje radnych, jak ona będzie wyglądać.  

20. Wydano zarządzenia w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2012 r. 
- projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kostomłoty 
- projektu budżetu gminy Kostomłoty na rok 2013 
- opracowania „Planu przygotowań publicznej i niepublicznej służby zdrowia Gminy 
Kostomłoty na potrzeby obronne państwa” 
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży (grunty rolne o pow. 0,4597 ha - 
obręb Wichrów; grunty rolne o pow. 0,1171 ha - obręb Kostomłoty) 
- objęcia w bezpłatne używanie części nieruchomości z przeznaczeniem na lokalizację 
tablicy reklamowej w miejscowości Mieczków 
- nabycia nieruchomości: 

1. działka nr 149/14 o pow. 0,0542 ha obręb Bogdanów jako istniejącą drogę; 
2. działka nr 158/1 o pow. 0,2000 ha obręb Bogdanów jako istniejącą drogę; 
3. działka nr 159/1 o pow. 0,0900 ha  obręb Bogdanów jako istniejącą drogę;  
4. działka nr 153/10 o pow. 0,0225 ha obręb Piersno jako istniejącą drogę;  
5. działka nr 153/7 o pow. 0,0310 ha obręb Piersno jako istniejącą drogę;  
6. działka nr 312 o pow.  0,1700 ha obręb Piersno jako istniejącą drogę;  
7. działka nr 338/5 o pow. 0,0438 ha obręb Piersno – jako istniejącą drogę; 
8. działka nr 35/4 o pow. 0,2586 ha obręb Samborz – jako istniejącą drogę; 
9. działka nr 338/4 o pow. 0,0710 ha obręb Piersno – jako nieruchomość 

zabudowaną SUW. 
- podania do publicznej wiadomości informacji z wykonania budżetu gminy Kostomłoty 
za III kw. 2012 r. 
21. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 
• podziału nieruchomości – 2 
• wycinki drzew - 4 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 2 
• USC – 1 
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Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 
podatków)  
w okresie od 20.10.2012r. do 16.11.2012r. 
 

 
Liczba ogółem 
 

Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 35 

Decyzje dotyczące podatku 
 
34, w tym: 

ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

6 

zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

28 

Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

odroczenia Liczba ogółem = 2,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =2 

rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

umorzenia Liczba ogółem = 5, z tego: 

Odmowne = 3 
Pozytywna w części =0 
Pozytywne = 2 

    d. 
ulga z tytułu nabycia gruntów 
 

Liczba ogółem = 4, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 4 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę.  
 
Ad.5. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła odczytał sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
(sprawozdanie stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania? Nie widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  

Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji wnioski złożyli radni – pan 
Mariusz Żałobniak, pan Karol Stafiński. Radni otrzymali odpowiedzi na piśmie. Czy są 
jakieś uwagi? Nie widzę.  
 
Ad.7.  
Przewodniczący Rady Gminy Kostomłoty - W sobotę o godz. 10.00 kolejna edycja 
Samorządowego Turnieju w Środzie Śl.; zapraszam do udziału. Druga informacja to taka, 
że dostałam przed chwilą z biura Wojewody informację. Poproszono mnie o pomoc, jeśli 
chodzi o udzielenie dotacji na oczyszczenie rowów Skarbu Państwa na terenie wsi 
Samsonowice. Dzisiaj otrzymały spółki pieniądze w wysokości 21.000 zł, umowa została 
podpisana z wojewodą. Jest to 100 % wykonania zadania. Proszę, aby zwracać uwagę, 
ponieważ spółki wykonując zadanie, niejednokrotnie potrącają z udziału spółki wiejskiej 
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bądź gminnej. Zadania realizowane przez wojewodę są w 100% finansowane, bo to jest 
na mieniu Skarbu Państwa. To zadanie spółki wodne mają obowiązek wykonać. Przy 
okazji proszę, żeby mieszkańcy dopilnowywali realizacji tego zadania, bo na to zadanie 
wojewoda nie patrzy, natomiast będzie służyło to mieszkańcom przez wiele lat. Cieszę 
się, że zostało to załatwione.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła w związku z wnioskiem złożonym na poprzedniej sesji 
poinformował o wynikach przetargu na działkę o nr 246 o pow. 2,46 ha w obrębie 
Świdnica Polska. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła - Druga informacja to taka, że 4 grudnia o godz. 15.00 
odbędzie się spotkanie radnych i konsultacje dalsze w sprawie ustawy śmieciowej. 
Przyjedzie firma, która przygotowywała bilans dla naszej gminy i będziemy mogli 
porozmawiać o wszystkich rzeczach. Może uda się również zaprosić przedstawiciela 
potencjalnego odbiorcy tych odpadów. Spotkanie przewidziane jest na ok. 2 godziny. 
Bardzo bym prosił, żeby przewodniczący komisji opowiedzieli się, czy w tym samym dniu 
jesteśmy w stanie odbyć wspólną komisję rady gminy dotycząca projektu budżetu na rok 
2013. Jeśli nie będzie zgody, to przesuniemy komisję wspólną na następny dzień. Bardzo 
by nam zależało, żeby te rzeczy w przyszły, tygodniu się odbyły.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Kostomłoty – Ja myślę, że ustalimy również termin sesji. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Jeśli nie uda się podjąć uchwał wcześniej, to obowiązek 
uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku w gminie upływa 27 grudnia, 
musi to być 6 m-cy po ogłoszeniu Wojewódzkiego Planu Gospodarki Odpadami, a to się 
odbyło 27 czerwca. Mamy właściwie dwa dni po świętach, kiedy musimy odbyć sesję. 
Musimy ją rozpocząć w czwartek, a zakończyć w piątek. Chyba, że uda się to zrobić to w 
jeden dzień.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Kostomłoty – Powinniśmy rozpocząć 27 grudnia sesję, a czy 
uda się ją zakończyć, to zobaczymy. Na pewno będziemy się jeszcze spotykać przed 
świętami. Dnia 4 grudnia rozpoczynamy pracę. 
 
Karol Stafiński podał terminy tegorocznego Turnieju o Puchar Wójta.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Ta informacja jest umieszczona w wielu miejscach, ale 
chciałem poinformować, że dzień 24.12.2012 r. (wigilia) jest dniem wolnym od pracy w 
UG. Dzień ten zostanie odpracowany 08.12.2012 r.  
 
Zofia Heller-Sypek – Prośba do sołtysów, aby wydatki w ramach FS były dokonywane 
najpóźniej do 10 grudnia w związku z zakończeniem roku. Późniejsze wydatki utrudniają 
prace pracownikom UG i pani skarbnik. 
 
Ad.8. 
Przewodniczący Rady Gminy Kostomłoty –Czy są wnioski i zapytania? Nie widzę. 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Zachęcam do zadawania pytań. Czy ktoś 
chciałby zabrać głos?  
 
Wioletta Dyczyńska – Ja mam pytanie, czy radny ma prawo odwołać podjętą decyzję na 
zebraniu wiejskim przez sołtysa, radę sołecką i mieszkańców.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odpowiedź pójdzie na piśmie, ale zebranie 
wiejskie podejmuje decyzje. 
 
Wioletta Dyczyńska - O ile wiem, to sołtys jest podmiotem wykonawczym. Ponieważ mój 
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radny pan Karol Stafiński nie uzgadniając z sołtysem, czy była podjęta taka decyzja, a nie 
inna, zgłosił na policję kradzież budy metalowej, która kiedyś była przeznaczona dla 
sportowców. Dwa lata temu wioska wyraziła zgodę, że przekazujemy część świetlicy na 
pomieszczenie dla sportowców i część remontu. W tej chwili okazało się, że ja jestem 
któryś raz wzywana na policję w sprawie wyjaśnienia, dlaczego ta buda została 
sprzedana.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Trudno odpowiedzieć, kiedy nie zna się 
szczegółów. Jeżeli tym zajmuje się policja, to na pewno postępowanie trwa. Buda była 
mieniem gminy. 
 
Wioletta Dyczyńska - Wioskowym. Ktoś przekazał jako przebieralnia. Wioska uzgodniła, 
że  przekazujemy pomieszczenie, część dotacji. Buda została zezłomowana. W tej chwili 
jest postępowanie, dlaczego została sprzedana. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Na pytanie oczywiście odpowiedź zostanie udzielona. 
Natomiast nie jesteśmy w stanie wyjaśnić wszystkich szczegółów i dyskusja na ten temat 
na pewno nie może trwać długo, ponieważ my mamy tutaj dużo rzeczy do zrobienia. 
Natomiast każde informacje podane w sposób szczątkowy mogą wprowadzać słuchaczy w 
błąd, dlatego apeluję, aby temat pozostawić.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Tu jest ważne to, czy to było mienie gminy, 
co się z nim stało.  Czy są jeszcze zapytania? Nie widzę. Chciałabym jeszcze 
poinformować sołtysów, że ja jako przewodnicząca rady gminy mam dyżury w gminie. 
Jeżeli są osoby, które chcą ze mną rozmawiać, to w każdy pierwszy poniedziałek miesiąca 
wszystkie zgłoszenia i chęć rozmowy przyjmuje pani Ania i mnie informuje. Uważam, że 
jeżeli tam, gdzie jest problem, czy  z radnym, czy z działaniem radnego, bardzo bym 
prosiła, żeby zgłaszać to do mnie. Będziemy te sprawy rozstrzygać na bazie ja – urząd, 
jeżeli będzie taka potrzeba, to będę kierowała sprawę do konkretnej komisji. Trudno tutaj 
rozstrzygać, bo zawsze prawda leży po środku. Będziemy rozmawiać co można zrobić, 
aby ta współpraca była na terenie.   
 
Zofia Heller-Sypek - To jest ważne, żebyśmy dbali o nasz wizerunek. To jest podobnie jak 
w domu, mąż kłuci się z żona i nie wynosi tego na zewnątrz. To jest taka moja prośba, 
jako radnej.  
 
Ad.10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały był omawiany na Komisji 
Wspólnej. Otwieram dyskusję. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany  
budżetu gminy Kostomłoty na rok 2012 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.11.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu współpracy Gminy Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
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działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (tj. Dz. U. z 2010 r. Nr 234, poz. 1536 
z późn. zm.) na rok 2013”.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 
widzę. Omawialiśmy wczoraj projekt uchwały i była sugestia zmiany § 9. Wstępnie 
ustaliliśmy, że on zostanie zmieniony po uchwaleniu budżetu, natomiast teraz poprosimy 
o skorygowanie, żebyśmy nie musieli zmieniać tej uchwały, nawet jeśli zmieni się budżet. 
 
Beata Mamczarz – Nowe brzmienie  § 9 – 1. W 2013 roku na realizację zadań publicznych 
objętych programem planuje się przeznaczyć  kwotę w wysokości 79 000,00  zł. 
(słownie: siedemdziesiąt dziewięć tysięcy złotych). 2. Szczegółowe określenie wysokości 
środków przeznaczonych na realizacje programu zawierać będzie Uchwała Rady Gminy 
Kostomłoty w sprawie budżetu na rok 2013.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ja bym proponowała, że „ostateczne” 
określenie wysokości środków. Szczegółowe, czy ostateczne. Czy to jest konsultowane z 
radcą prawnym? 
 
Beata Mamczarz – Tak. 
 
Mariusz Żałobniak - Jeśli chodzi o „ostateczne”, to jeśli w trakcie roku pojawi się 
możliwość dołożenia czegoś, to ciężko będzie, skoro w uchwale będzie sformułowanie 
„ostateczne”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Jeżeli nam tego nie zakwestionują, to 
dobrze, ale dla mnie  - Szczegółowe określenie wysokości środków przeznaczonych na 
realizacje programu, to jakby podanie wyższej kwoty, to nie reguluje, żeby zmienić tą 
kwotę. Ale, jeżeli będzie taka konieczność i zostanie to zakwestionowane, to wtedy 
uchwałą rady zmienimy ten paragraf. Kto jest za wprowadzeniem poprawki w § 9 proszę 
o podniesieni ręki.  
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Przystępujemy do głosowania całego 
projektu uchwały. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie przyjęcia 
„Programu współpracy Gminy Kostomłoty z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (tj. Dz. U. z 2010 r. Nr 234, poz. 1536 
z późn. zm.) na rok 2013” została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.12. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Ramułtowice o pow. 0,2556 ha oznaczona numerem 
działki 169/3.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi i 
pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
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Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Ramułtowice o pow. 0,2556 ha oznaczona numerem 
działki 169/3 została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.13. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 15 lat w trybie bezprzetargowym, gruntu 
działki ozn. ewid. Nr 485/5 położonej w obrębie wsi Kostomłoty o pow. 0,0655 ha.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi i 
pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  
wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 15 lat w trybie bezprzetargowym, gruntu 
działki ozn. ewid. Nr 485/5 położonej w obrębie wsi Kostomłoty o pow. 0,0655 ha   
została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad.14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie nadania 
Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kostomłotach.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są jakieś uwagi i 
pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie  nadania 
Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Kostomłotach została podjęta 
jednogłośnie.  
 
Ad.15. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieczków na lata  2012 – 2019. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Jak państwo wiecie, miejscowość która realizuje plan 
rozwoju miejscowości i korzysta z funduszy odnowy wsi ma obowiązek uchwalenia 
programu odnowy miejscowości. Jest to decyzja podejmowana przez zebranie wiejskie, a 
gmina się raczej do tych tematów nie angażuje. W związku z tym, chciałbym 
sformalizować ujęte tam zadania. One są wyszczególnione w projekcie uchwały, 
natomiast zachęcam przy okazji, żeby wszystkie miejscowości miały ten dorobek i szansę 
w ramach swoich aktywnych mieszkańców, którzy po przejściu przeszkolenia, stanowią 
grupę mieszkańców i mogą realizować te projekty, i wdrażać je w życie.   
 
Mariusz Żałobniak – Ja mam taki wniosek panie wójcie, jeżeli to jest możliwe, żeby takie 
projekty trafiały do nas wcześniej, dlatego że tam są wyszczególnione zadania, koszty i 
to jest wyznacznik do tego, żeby w przyszłości do budżetu wprowadzać te 
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zawnioskowane zadania i kwoty. Są sytuacje, kiedy większość miejscowości w ramach 
programów odnowy miejscowości przyjmie pewne zadania, które są kosztowo duże. 
Później my radni będziemy decydować, które zadania realizować. Dobrze by było po 
pierwsze to koordynować, a po drugie, żebyśmy to wcześniej mogli dostawać. Taka była 
sytuacja, jeśli chodzi o Kostomłoty. Dostaliśmy materiały tak naprawdę na sesji. 
Przyjęliśmy i to też przyjmiemy, ale jednocześnie chcielibyśmy mieć wcześniej taką 
analizę.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Panie radny ja chciałabym powiedzieć, że 
ten program odnowy wsi i PROW lokalny nie idzie tylko ze środków budżetowych. Wiele 
programów idzie ze środków wiejskich, parafialnych. Nie każde zadanie będzie ujęte w 
budżecie. Jeżeli decyduje się wieś na występowanie o środki, tak jak w Piotrowicach 
występowaliśmy z Nepomucenem, też z tego programu, to zabezpieczaliśmy środki, bo 
pisała wniosek parafia. Jeżeli Mieczków prawdopodobnie będzie starał się o remont 
kościoła, czy cmentarza, to też będzie z ramienia parafii i tam gromadzą środki, i nie 
korzystają ze środków gminnych. Wnioski do PROW-u, jeśli chodzi o zabezpieczenie w 
gminie pisze gmina.  
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Przyjmuję ten wniosek, ale będzie bardzo trudny do 
zrealizowania, ponieważ ogłoszenie naboru i określenie tematów, na które będą 
przyznawane pieniądze to jest bardzo krótki okres czasu, żeby przygotować to, co mamy 
zapisane. Pewnie, marzeniem byłoby nas wszystkich, co byłoby dla nas jeszcze bardziej 
trudne, żeby każda miejscowość miała wniosek na wszystko. Natomiast, jeśli jest szansa 
wziąć z małego projektu, z Lidera 10 lub 20 tys. zł i może to zrobić stowarzyszenie, dom 
kultury, parafia itd., to trudno odmówić szansy dla miejscowości, żeby z tego nie 
skorzystała, zwłaszcza że ogłaszający wręcz zaprasza wszystkich, którzy chcieliby 
skorzystać, bo pieniędzy na te małe projekty jest bardzo dużo. Prawdopodobnie nie 
zostaną nawet wykorzystane, stąd też ja jestem wdzięczny z jednej strony, że są grupy 
inicjatywne, że chcą z tego skorzystać. Z drugiej strony natomiast, jeśli będzie 
obwarowany i z nakazu, że to musi być koniecznie przed sesją, to ja powiem, że uciekają 
nam terminy naborów. Przeważnie jeszcze ktoś musi opracować ten projekt. Musi być 
grupa, która przekalkuluje, czy to jest w stanie zrobić, a następnie muszą podjąć uchwałę 
zebrania wiejskiego i przekazać do uchwalenia przez radę gminy. Prośba na pewno będzie 
skierowana na spotkaniu  z sołtysami o taki tryb przyjęty przez radę gminy, że materiały 
na sesję idą z 7 dniowym wyprzedzeniem, tak żeby uchwały zebrania wiejskiego 
dotyczące planów odnowy miejscowości znalazły się u nas na 9 dni przed sesją, żebyśmy 
je mogli przygotować i rozesłać do radnych. To jest tylko prośba i wiem, że będzie trudna 
do realizacji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ja myślę, że tak jak mówiliśmy na 
wspólnym spotkaniu, że tam gdzie wieś oczekuje wsparcia gminy i będzie to szło z 
ramienia gminy, to powinno iść wcześniej. Pan radny ma rację. Natomiast wczoraj 
rozmawialiśmy o tym i tu parafia Mieczków chce składać na ogrodzenie cmentarza, poza 
budżetem gminy. Oni sobie opracowali plan odnowy, natomiast na bazie tego programu, 
jeżeli będą składać wnioski do budżetu, to radni będą o tym wiedzieć dużo wcześniej, bo 
projekt budżetu przygotowuje wójt i ten projekt budżetu będzie wcześniej. Natomiast te 
szybkie wnioski, które dajemy, te szybkie programy na sesję, żeby zatwierdzić, to nie 
mają one odzwierciedlenia w budżecie.  
 
Mariusz Żałobniak – Chciałbym wrócić do planu. Strona 16 planu. Nazwa zadania, okres 
realizacji, termin realizacji, źródła finansowania są rozbite: PROW, środki zewnętrzne. I 
teraz o co mi chodzi. My jako rada przyjmując plan na następne lata dajemy wytyczne do 
organu wykonawczego, żeby  w projektach budżetu… 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Program odnowy nie jest wytyczną do 
budżetu. Wniosek do budżetu w określonym czasie złożony przez konkretną organizację 
na zapewnienie tego zadania przez złożeniem wniosku jest propozycją do budżetu.  
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Mariusz Żałobniak –To proszę mi podać interpretacje pkt. 2, gdzie mamy modernizacje i 
wyposażenie świetlicy wiejskiej, gdzie mamy źródła finansowania z PROW, budżet gminy i 
inne środki zewnętrzne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Rada sołecka powinna przy tworzeniu 
funduszu sołeckiego zapewnić to zadanie i wtedy jest zbierane. Natomiast nikt przy 
tworzeniu budżetu nie przegląda wszystkich programów odnowy wsi. Zawsze podstawą 
do tworzenia budżetu są wnioski bądź zadania wskazane przez radę. 
 
Mariusz Żałobniak –Tutaj pani przewodnicząca nie ma racji, dlatego że to jest akt 
prawny, który przyjmujemy i drogowskaz. 
  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Planuje. 
 
Mariusz Żałobniak – Ale powinien być uwzględniony. Jeżeli nawet nie jest, to ktoś może 
zapytać dlaczego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Panie radny to jest tylko plan.  Mamy 
strategię rozwoju i też tam planujemy, natomiast realizacja jest do każdego budżetu co 
roku indywidualna i rozpatruje się indywidualny wniosek, tak jak mówi procedura 
uchwałodawcza do budżetu. I nie jest brany pod uwagę w procedurze uchwalania 
budżetu program odnowy wsi, tylko złożony wniosek.  
 
Mariusz Żałobniak – Jeśli rada przyjmie wpi, określi zadania na poszczególne lata, organ 
wykonawczy przygotowując projekt budżetu na poszczególne lata,  rozumiem, że nie jest 
nie jest związany przyjętą uchwała rady w postaci wpi, które określa zadania na 2012, 
2013, 2014 r. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik - Panie radny my akurat znamy zasady 
tworzenia budżetu. Nie łączmy programu odnowy z wpf. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Proszę państwa. Naprawdę dotykamy bardzo ważnego 
problemu. Wszyscy, którzy sięgają po pieniądze doskonale wiedzą, że trzeba być 
przygotowanym i mieć projekty, które mogą dostać dofinansowanie.  No przecież, gdyby 
było tak, że na wszystkie zadania przygotowane, wpisane do wpf-u jesteśmy gotowi, to 
przecież z góry powiem, że to nieprawda. Natomiast, nie może być też tak, że nasza 
strategia rozwoju, czy też plany poszczególnych miejscowości będą podejmowane w 
sposób …. Ja sobie wyobrażam taką procedurę, że my jednak musimy to przyjąć do 
realizacji. Przychodzi do nas uchwała zebrania wiejskiego. Wójt przygotowuje dla rady, 
rada nie uchwala. No oczywiście musi być argument dlaczego? Znowu trafia na zebranie 
wiejskie, bo my nie mamy prawa zmienić uchwały zebrania wiejskiego, a zebranie 
wiejskie mówi nie, nie zgadzamy się. Nikt nie rozstrzygnął w naszym ustawodawstwie, 
kto ma rozstrzygnąć ten pat. Otóż on jest rozstrzygnięty. Zebranie wiejskie ma podjąć  
swój plan działania taki, jaki uważa. Oni naprawdę najlepiej wiedzą, co wsi potrzeba, a 
my ze swoją mądrością mamy w swoim budżecie typować lub nie zadania w naszym 
budżecie gminy i wspomagać rozwój wsi.   
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Pamiętajmy, że budżet gminy jest planem 
jednorocznym. Czy są jakieś pytania? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto jest 
za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za - 15 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Mieczków na lata  2012 – 2019 została podjęta 
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jednogłośnie. Myślę, że taki plan każda wieś powinna mieć. Jeszcze raz powtarzam, że 
Mieczków chce się starać o ogrodzenie i będzie występować parafia.  
 
Ad.16.  
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Chciałem poinformować, że w miesiącach styczeń-luty, 
będę prosił sołtysów o możliwość spotkania się z mieszkańcami. Będziemy po serii uchwał 
dotyczących nowego zadania, które spada na gminę – gospodarka odpadami. 
Chcielibyśmy z panią przewodniczącą być w każdej miejscowości i prosimy, żeby nam to 
umożliwić. Będziemy po serii uchwał, które będą musiały być wdrożone w życie. 
Będziemy chcieli to wyjaśnić, bo będzie wiele kontrowersji i na pewno nie tylko te 
kwestie, ale też inne będziemy chcieli omówić. Również na spotkaniu z sołtysami, 
niestety nie mogę podać terminu, ale  bardzo byśmy się chcieli spotkać i nie tylko 
rozmawiać o tych sprawach, ale o wielu innych. Powiadomimy telefonicznie jaki to będzie 
dzień. Chciałem też powiedzieć, że firma, która została zaproszona na dzisiejsze 
spotkanie, o której była mowa na początku sesji,  jest umówiona na godzinę 15.30. 
Proponuję, aby zamknąć sesję i spotkać się po zamknięciu obrad.  
 
Ad.17.  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie XXX sesji rady 
gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska 
 
Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 15.20. 
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Załącznik nr 1 do protokołu 

 
 
 

SPRAWOZDANIE WÓJTA 
z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na: 

XXIX sesji w dniu 30 października 2012 r. 
 
 

1. Uchwała Nr XXIX/143/12 w sprawie zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 
2012 rok.  
Plan po zmianach: 
- dochody budżetu gminy 20.638.914,53 zł 
- wydatki budżetu gminy 20.886.218,53 zł. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr XXIX/144/12 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 
wymiaru podatku rolnego w gminie Kostomłoty na rok 2013. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
3. Uchwała Nr XXIX/145/12 w sprawie podatku od nieruchomości na rok 2013. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
4. Uchwała Nr XXIX/146/12 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od  
środków transportowych na rok 2013. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
5. Uchwała Nr XXIX/147/12 w sprawie opłaty targowej na rok 2013. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
6. Uchwała Nr XXIX/148/12 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 
i deklaracji podatkowych. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
7. Uchwała Nr XXIX/149/12 w sprawie określenia sposobu poboru podatku 
rolnego, leśnego oraz podatku od nieruchomości od osób fizycznych oraz 
wyznaczenia inkasentów podatków. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
8. Uchwała Nr XXIX/150/12 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków na rok 2013. 
Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego 
we Wrocławiu. 
 
9. Uchwała Nr XXIX/151/12 w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi 
usuwania z nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
10. Uchwała Nr XXIX/152/12 w sprawie podziału Gminy Kostomłoty na obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji 
wyborczych. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
 
11. Uchwała Nr XXIX/153/12 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
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Mieczków części działki nr 171 o pow. 1,36 ha. 
Trwa procedura zawierania umowy. 
12. Uchwała Nr XXIX/154/12 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty o pow. 1,20 ha oznaczoną numerem działki 190 i 189. 
Trwa procedura zawierania umowy. 
 
14. Uchwała Nr XXIX/155/12 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. 
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